
29 483 Wijziging van de Ziekenfondswet in verband met
het invoeren van een no-claimteruggaaf voor
verzekerden die geen of weinig gebruik hebben
gemaakt van zorg waarop ingevolge die wet
aanspraak bestaat

J BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN
SPORT

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 20 juni 2006

Mede namens de Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en de
Staatssecretaris van Financiën bericht ik u het volgende.

Tijdens het debat in de Eerste Kamer over de invoering van de no-claim-
teruggaveregeling, heb ik naar aanleiding van een verzoek van het lid Van
Leeuwen, toegezegd onderzoek te zullen laten doen naar het integreren
van de zorgtoeslag en de fiscale buitengewone uitgavenregeling. In
reactie op een verzoek van het lid Van der Vlies bij de Algemene Politieke
Beschouwingen in 2005 heeft de Minister-President in de Tweede Kamer
toegezegd het onderzoek te verbreden in die zin dat ook andere mogelijk-
heden om effectief, efficiënt en gericht inkomensondersteuning te bieden
aan chronisch zieken en gehandicapten in beeld zouden worden gebracht.
Voor het onderzoek is een interdepartementale werkgroep in het leven
geroepen. De verwachting was dat deze werkgroep voor het zomerreces
2006 zou rapporteren en dat beraadslaging met de Tweede Kamer over de
onderzoeksresultaten nog voor de zomer zou kunnen plaatsvinden. Het
onderzoek van de werkgroep verkeert momenteel in de afrondende fase.

Naar verwachting kan het rapport kort na de zomer naar de Kamer
worden gezonden.

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
H. Hoogervorst
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